
Obec Dobkovice
Zastupitelstvo obce Dobkovice

Zápis
z 10. zasedání Zastupitelstva obce Dobkovice

konaného dne 20.9.2012 ve slavnostní místnosti obecního úřadu,
od 19 hodin

Přítomni: viz. prezenční listina - příloha č.1 tohoto zápisu
Omluveni: p. Zatočilová, p. Štol, p. Petr Tomášek
Nepřítomni: ----------
Hosté: p. J. Bielawská, p. J. Novotný

Starosta upozornil všechny přítomné na spuštění nahrávacího zařízení.

Navržený program zasedání:
1) Zahájení
2) Žádosti o pronájem pozemků
3) Územní plán obce
4) Informace k podaným dotacím
5) Projednání návrhu smlouvy na odkup nádraží od SŽDC st. org.
6) Projednání návrhu na zahájení přípravy výstavby domu pro seniory
7) Různé
8) Závěr

1) Zahájení:
Zasedání bylo zahájeno v 19.00 hodin starostou obce p.Petrem Šulcem (dále jen

předsedající). Předsedající přivítal všechny přítomné na zasedání, které bylo řádně zveřejněno
a svoláno (viz příloha č. 2). Dle prezenční listiny je přítomno 6 členů zastupitelstva
(z celkového počtu 9), takže je zastupitelstvo usnášení schopné. K zápisu z předchozího
zasedání, který byl podepsán ověřovateli, nebyly vzneseny žádné připomínky, je tedy
schválen.
- K navrženému programu tohoto zasedání nebyly vzneseny návrhy na doplnění.
- Na ověřovatele zápisu navrhl předsedající p. Ing. Bělohorského a p.Bruka, na zapisovatele
p. Konšalovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje program dle návrhu a určuje ověřovateli zápisu p. Ing. Bělohorského
a p. Bruka a zapisovatelem p. Konšalovou.
Výsledek hlasování: Pro: 6 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení č. 1 bylo schváleno.

2) Žádosti o pronájem pozemků - (zveřejněný záměr příloha č.3)
p. Karolína Janošovská, Dobkovice 98 - žádost o pronájem části pozemku č. 40/5 a 759/4
v k.ú. Dobkovice (pod Volfem) za účelem zřízení zahrady - žádost byla ke dni 19.9.2012
zrušena,
p. Klára Petrů, Dobkovice 96 - žádost o pronájem části pozemku č. 55/1 a 759/5 v k.ú.
Dobkovice za účelem zřízení zahrady - žádost byla ke dni 19.9.2012 zrušena.
p. Quido Nedělka, AUTO-EXTRA, spol. s.r.o., Malšovice 1 - žádost o povolení umístit
reklamní panel na oplocení hřiště ZŠ Dobkovice. Starosta obce doporučuje s ohledem na
připravovanou úpravu oplocení žádost nepovolovat.
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Návrh usnesení:
za Dobkovice rozhodlo nepovolit panu Quidu Nedělkovi, AUTO-EXTRA, spol. S.LO.,

Malšovice 1 umístění reklamního panelu na oplocení hřiště ZŠ Dobkovice.
Výsledek hlasování: Pro: 6 hlasů Proti: Ohlasů Zdržel se: Ohlasů
Usnesení č. 2 bylo schváleno.

Zemědělství Malšovice s.r.o. Malšovice 6 - žádost o pronájem pozemků p.č. 115110; 13811;
152/6; 357/8 a 385/7 v k.ú Dobkovice za účelem provozování zemědělské činnosti
(ošetřování travních porostů), pozemky jsou v okolí jezírka (U Tří baráků) a nad
p.Hammerem, kde se pozemek nachází nad sesuvovým územím a bude zde nutno zajistit
ohrady, celková výměra pozemků je 93 799 m2 z toho je na cca ~ plochy náletový porost,
obvyklá cena pronájmu je 0,10 Kč/m2.
Ing. Bělohorský, p. Faltus zmínili dobu pronájmu a výpovědních lhůt, které se budou nejspíš
odvíjet od dotačního programu pro Zemědělství Malšovice S.LO. Byla doporučena doba
pronájmu na 5 let s výpovědní lhůtou 6 měsíců, vše se bude odvíjet od termínu přidělení
dotací.
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje pronájem pozemků p.č. 115110, 138/1, 152/6,357/8 a 358/7 v k.ú.
Dobkovice za účelem provozování zemědělské činnosti o celkové výměře 93 799 m2 za cenu
0,10Kč/m2 Zemědělství Malšovice S.LO. Schválená doba pronájmu je 5 let s výpovědní
lhůtou 6 měsíců.
Výsledek hlasování: Pro: 6 hlasů Proti: Ohlasů Zdržel se: Ohlasů
Usnesení č.3 bylo schváleno.

3) Územní plán obce
Krajský úřad ÚK si vyžádal doplnění dokumentace ÚP, to bylo provedeno.Vyjádření od
KÚÚK obec doposud neobdržela, následně pak proběhne veřejné projednání a pokud z něho
vyplynou nějaké námitky, rozhodne zastupitelstvo obce o tom, zda jsou opodstatnělé
(pravděpodobně na mimořádném zasedání), po konzultaci s pořizovatelem ÚP je ohrožen
termín pro vyúčtování dotace, který je nyní prodloužen do 30.11.2012. Předsedající navrhl
podání další žádosti o prodloužení termínu o 1 rok, přičemž reálný termín dokončení ÚP je
leden 2013.
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje podání nové žádosti o prodloužení termínu dokončení ÚP o 1 rok, tj.
do 30.11.2013.
Výsledek hlasování: Pro: 6 hlasů Proti: Ohlasů Zdržel se: Ohlasů
Usnesení č.4 bylo schváleno.

4) Informace k podaným dotacím
Dětské hřiště v Prosetíně - je hotové, náklady jsou 242.724,-Kč, spoluúčast obce
86.724,-Kč, z toho byly provedeny svépomocí práce v hodnotě 40.285,-Kč, žádost
o proplacení dotace je podána.

Zhotovení asfaltového víceúčelového povrchu na ploše za hřištěm SK Dobkovice - výběr
na zhotovitele díla byl proveden 26.6.2012 (ve výběrové komisi byli p. Faltus, p. Štol,
p. Tomášek Pa.), po posouzení předložených nabídek výběrová komise navrhla zadání prací
včetně osvětlení řešené plochy s navýšením nákladů 089602,- Kč (celkem 820.636,-Kč),
nebude se už později muset narušovat hotový povrch. Vybrána byla firma SaM a.s. Děčín,
Oblouková 416,405 01 Děčín, předložen návrh na schválení navýšených nákladů. Termín
zahájení prací byl posunut z důvodu návrhu p. Štola - hřiště zhotovit v jiné poloze než je
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v projektu, po přehodnocení byl konstatován časový problém s řešením nového územního
rozhodnutí (nové vyjádření dotčených orgánů) a s výškovým rozdílem terénu (vícenáklady
by hradila obec), informace k současnému stavu prací - plocha je připravena pro položení
asfalt. povrchu, je proveden rozvod el. energie, postaví se ještě sloupy s osvětl. prvky a
rozvodný pilíř, začne se dělat oplocení a závěrem se provede konečná úprava povrchu kolem
hřiště.

ávrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje navýšení nákladů na projekt .Dobkovice - rozšíření sportovního
areálu" 089602,- Kč z rozpočtu obce na zadání prací včetně osvětlení řešené plochy.
Výsledek hlasování: Pro: 5 hlasů Proti: Ohlasů Zdržel se: Ing. Bělohorský
Usnesení č. 5 bylo schváleno.

Zateplení ZŠ - oficiální vyjádření ještě obec ještě neobdržela, dle předběžných informací
dotace pravděpodobně přidělena nebude.
Ing. Bělohorský - dotaz na výši nákladů vynaložených pro přípravu dotace, starosta připraví
na poradu ZOo

Přístaviště - německá strana provedla požadované úpravy v projektu a ten je nyní začleněn
do projednání v monitorovacím výboru, který bude 25.9.2012, v žádosti o dotaci jsou
zahrnuty také náklady na vybavení vodáckého oddílu včetně vleku na lodě, informace o
požadavku na založení vodáckého oddílu v případě schválení dotace byla podána na veřejném
zasedání. 27.4.2011.
Ing. Bělohorský - žádost nemůže být ještě kompletní a proto nemohla být podána, dotaz zda
se stihne termín 10.10.-27.10.2012, kdy bude možné žádost odevzdat, dále dotaz, zda někdo
z členů ZO viděl kompletní žádost o dotaci s uvedením co obsahuje, na internetu ji nelze
otevřít.
Starosta - zopakoval, že žádost byla podána, podle vznesených požadavků doplněna a
25.9.2012 bude projednávána v monitorovacím výboru, vyplněnou kompletní žádost z členů
ZO nikdo neviděl (na internetu je zajištěna heslem), rozsah dotace byl upřesňován na několika
zasedáních ZO a obsahuje opravu budovy (klubovny), vybavení vodáckými potřebami včetně
vleku pro lodě, úpravu cesty k přístavnímu molu, přístavní molo, úpravu cesty k čerpací
stanici GAZ Petrol s.r.o. a označení k přístavišti.

Antukové hřiště z MMR - pokud někdo z žadatelů ušetří finance, nebo dotaci nepřijme, je
předpoklad přidělení dotace v období 10 - 11/2012 s požadavkem rychlé realizace, což by
mohl být problém, řeší se s MMR.

5) Projednání návrhu smlouvy na odkup budovy nádraží od sžnc st. org.
Navržená cenaje 1.165.000,-Kč (bez DPH), ZO již 21.12.2012 konstatovalo cenu jako
nepřiměřeně vysokou a odkup budovy proto řešit nebude, pokud je názor ZO nadále stejný,
bude prodej proveden ve výběrovém řízení, kterého se obec může zúčastnit s možností
dosáhnout příznivější ceny.
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice rozhodlo neschválit odkup nádražní budovy od SŽDC st. org. za cenu
1 165 OOO,-Kč(bez DPH).
Výsledky hlasování: pro: 6 hlasů proti: Ohlasů zdržel se: Ohlasů
Usnesení č. 6 bylo schváleno.
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6) Projednání návrhu na zahájení přípravy výstavby domu pro seniory
Předsedající - předložen návrh na posouzení přípravy výstavby domu pro seniory, který
nemusí být zásadně řešen jako dům se stálou pečovatelskou službou, ta může být stanovena
formou terénní služby. V současné době lze požádat z programu MMR o dotaci na výstavbu
pečovatelských bytů pro seniory nad 70 let, nebo osoby se sníženou soběstačností
ohodnocenou min. I. stupněm (nemohou vlastnit byt), fin.podporaje 600.000,- Kč na byt
(nízkoenerger. provedení + 50.000,- Kč), nyní jsou uznatelné náklady spojené s výstavbou
bytu, neuznatelné jsou náklady pro stavbu komunikace, parkoviště, ČOV ... investované
náklady do stavby jsou průběžně propláceny, nájemné nesmí překročit 54,40 Kč/m2,
podmínkou je zástavní právo ve prospěch MMR po dobu 10 let, 20 let byty musí být
využívány pro stejný účel;
na VZ 16.3.2011 byla schválena varianta výstavby 1 domu pro seniory o 12 bytech a 3 rod.
domů v prostoru kolem bývalého kravína na p.p.č.513/1 v k.ú. Prosetíně, cožje i ekonomicky
vhodná varianta z hlediska rozložení nákladů na zhotovení komuníkací, vodního zdroje,
ČOV ... Vysloven názor na ponechání uvedeného prostoru pouze pro seniory, což byl také
účel pro získání pozemků od PF ČR.
Původní záměr Levrys s.r.o. se už po rozdělení firmy realizovat nebude, s p. Klihavcem
projednán návrh dohody, že provedené opravy na budově kravínu + přípojku na elektřinu
firma přenechá obci, jako určitou kompenzaci by obec odpustila nájem za 2. pol. 2012, což
činí 6.000,- Kč, předložen návrh k schválení .
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje dohodu s firmou Levrys s.r.o, o odstoupení žádosti na odkup
zemědělské stavby Prosetín č.e. 36 a st. p.č. 66 v k.ú. Prosetín u Dobkovic a zároveň
odstoupení od nájemní smlouvy a dále schvaluje úlevu nájmu ve výši 6 000,- Kč za 2. pol.
2012 jako kompenzaci za provedené opravy na objektu.
Výsledky hlasování: pro: 6 hlasů proti: O hlasů zdržel se: O hlasů
Usnesení Č. 7 bylo schváleno.

Předsedající - po konzultaci s Ing. Demuthem (dělal pasport pro legalizaci stavby) je reálné
udělat byt již z opravené přední části kravína a zadní část využít pro uskladnění materiálu na
výstavbu a potom ji použít např. jako zázemí domu pro seniory - skladový prostor, garáž ... ,
na zajištění stávajícího stavu budovy by bylo vhodné nyní dodělat opravu alespoň části
střechy, předložen návrh na posouzení, zda se již zabývat přípravou domu pro seniory, která
bude vyžadovat finanční náklady a nebo řešení ponechat až na další volební období.
Po obsáhlé diskusi zaměřené na využití domu, zájem ze strany seníorů, finanční
náročnost. .. bylo dohodnuto, že starosta zjistí podrobnosti a zkušenosti v obcích, kde byl
podobný projekt již realizován.

Sociální služba pro seniory - p. M. Zatočilová skončila k 31.7.2012 v projektu přes
Tivit S.r.o., po dokončení projektu z ESF byl záměr financovat soc. službu z příspěvků na
bezmocnost, kterou senioři pobírají, nebo mohou pobírat - to se nepodařilo, obec doposud na
tuto službu přispívala v kombinaci s vhodnými dotacemi, úsporná opatření státu se ale
projevují také v této oblasti, v obci není žádný senior bez pomoci rodinných příslušníků.

7) Různé:
Prodej suterénních bytů v panelových domech - předsedající: byty byly zhotoveny po
povodni 2002, prodej byl schválen již na VZ 16.3.2011, nyní předložen návrh na řešení
prodeje 3 bytů - volného bytu po p. Pešťákové o který projevila zájem p. Spišáková, do doby
prodeje by byl pronajat J. Visčákovi, p. Šourkovi byla podána informace o připravovaném
záměru prodeje, rozhodne se podle ceny - tím by první panelový dům byl bez bytů ve
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vlastnictví obce, z druhého panel. domu odkup zvažuje p. Lešová, je zadáno vypracování
odhadů, cena podílu volného bytu 1+1 byla předběžně vypočtena na 134.000,-Kč, cožje dle
názoru předsedajícího pro uvedené zájemce o koupi bytů cena dost vysoká, vzniká zde riziko
pro spekulativní odkup cizími zájemci, předložen návrh na zvážení příznivější ceny a tím
umožnit odkup současným nájemníkům, návrh na cenu kolem 100.000,-Kč.
Ing. Bělohorský vysvětlil získání bytů do majetku obce a opravu z prostředků Ústeckého
kraje, p. Faltus návrh za byt 1+ I na cenu 80.000,-Kč, pro ostatní členy ZO je tento návrh
přijatelný, hodnota bytu 2 +1 by předběžně mohla být v alikvotní částce, zájemcům o koupi
bytů bude podána informace, prodej by mohl být dořešen na příštím zasedání za.

Pan Ing. Bělohorský opustil jednání za ve 20:10 hod., počet přítomných členů za se
snížil na 5 členů, za je i nadále usnášeníschopné.

Předsedající navrhuje zvolit jako dalšího ověřovatele zápisu pana Pavla Tomáška.
Návrh usnesení:
za Dobkovice zvolilo jako dalšího ověřovatele zápisu pana Pavla Tomáška.
Výsledek hlasování: Pro: 5 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení Č. 8 bylo schváleno.

Řešení prodeje domu č.p. 31 (Bohdanovi) - předsedající, informace o prodeji byla
zveřejněna, zájem zatím nikdo neprojevil, není ani ze strany pana Bohdana za zvýhodněnou
cenu 650.000,- Kč, předložen návrh - pokud o koupi nikdo neprojeví zájem do konce října
2012, bude informace k prodeji více rozšířena.

Pochvala za dobrou organizaci a průběh fotbalového turnaje, pořádaného 11.8.2012 SK
Dobkovice za hojné účasti věřejnosti.

Nákladní vlek pro člun JSDH - zakoupen pro víceúčelové použití, cena 41.322,-Kč, na člun
je vydáno mezinárodní osvědčení, bude ještě doplněno evidenční označení.

Techno párty na Skrytíně - majitel Skrytína p. Hausenblas souhlasil s konáním akce
menšího rozsahu a bez vědomí, že se bude jednat o techno párty, to bylo zjištěno těsně před
konáním akce.V součinnosti s Policíí ČR byla provedena nutná opatření, díky nimž proběhla
akce bez větších incidentů, P. Hausenblas se starostovi omluvil za vzniklé problémy a ujistil
ho, že v poskytnutí Skrytína pro konání společenských akcí bude max. obezřetný, v žádném
případě nechce narušit dobré vztahy s obcí Dobkovice.

Monitorovací stanice Povodí Labe s.p. - nyní jsou s ohledem na rozsah nákladů
posuzovány varianty stávajícího a nového řešení monitorovací stanice, na 3.10.2012 je
dohodnuto jednání s vedením Povodí Labe S.p., v červenci 2012 podalo Povodí Labe S.p.
žádost o výkup části pozemku p.p.č. 846/1 v k.ú. Dobkovice o výměře130 m2 za cenu dle
znaleckého posudku + zřízení věcného břemene přes zbylou část pozemku a je také případně
zájem o výkup části uvedeného pozemku až k hranici s p.p.č. 841/7 za cenu dle znaleckého
posudku, dále předložen návrh ke schválení - pověřit starostu k jednání o případných
směnách pozemků, nutných k případnému řešení sestupu k Labi.

Přechodové místo u hřbitova - je zpracována dokumentace, doporučeno počkat na dořešení
monitorovací stanice s Povodím Labe S.p., (dokumentace by mohla být případně doplněna
ještě chodníkem z levé strany hřbitova), následně se bude řešit povolení od ŘSD, rozpočet je
cca 35.000,- Kč (bez chodníku)
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Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje prodej části pozemku p.p.č. 846/1 v k.ú. Dobkovice o výměře 130
m2 za cenu dle znaleckého posudku a zřízení věcného břemene přes zbylou část pozemku ve
prospěch Povodí Labe s.p.v případě, že bude realizována výstavba monitorovací stanice.
Výsledek hlasování: Pro: 5 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení Č. 9 bylo schváleno.
Návrh usnesení:
za Dobkovice pověřuje starostu obce k dalšímu jednání o případných směnách pozemků
nutných k řešení sestupu k Labi.
Výsledek hlasování: Pro: 5 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení Č. 10 bylo schváleno.

žádost Občanského sdružení Babybox o poskytnutí finančního daru za účelem podpory
zřízení dalších Babyboxů v ČR, předložen návrh na dar ve výši 1.000,-Kč.
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 1 000,- Kč Občanskému
sdružení Babybox na zřízení dalších babyboxů.
Výsledek hlasování: Pro: 5 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení Č. 11 bylo schváleno.

abídka Heraldické kanceláře" Dauphin" na zhotovení obecního znaku a vlajky, za
nepovažuje za nutné řešit.
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice rozhodlo, že nebude řešit nabídku Heraldické kanceláře Dauphin na zhotovení
obecního znaku a vlajky.
Výsledek hlasování: Pro: 5 hlasů Prosti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení Č. 12 bylo schváleno.

Řešení kůlen u bytových domů - místostarosta předložil návrh na přehodnocení
nájemného za kůlny, které je ve stejné výši jako za byt (jedná se o příslušenství bytů),
navržená cena je 21,- Kč/m2 (cena stejná, jako před úpravou nájemného za byty) se zpětnou
platností od 1.8.2012, na ostatní příslušenství bytu (sklepy, komory ... ) se změna nevztahuje,
bez připomínek
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje nájemné za kůlny u obecních bytů ve výši 21,- Kč/m2 a to se
zpětnou platností od 1.8.2012
Výsledek hlasování: Pro: 5 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení Č. 13 bylo schváleno.

Žádost manželů Zimových, Dobkovice č.p.24 - místostarosta: kompenzace nákladů
vynaložených na postavení kůlen po povodních 2002, minulé VZ byla řešena stejná žádost
p. Utišila, schválena byla úleva neplacení nájmu po dobu 2 let, předložen návrh řešit žádost
manželů Zimových stejným způsobem, p. Utišil schválenou kompenzaci nepřijal.
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje manželům Zimovým, Dobkovice č.p. 24 úlevu ve formě neplacení
nájemného za kůlny po dobu 2 let.
Výsledek hlasování: Pro: 5 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení Č. 14 bylo schváleno.
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Zemní a dopravní stavby Milan Hrdý - společnost podala žádost o dotaci na výstavbu
kompostárny, za obec je podepsán návrh smlouvy o dodávce vhodného odpadu - bude sloužit
jako příloha k jejich žádosti o dotaci.

Žádost o vyjádření pro ČEZ Distribuce, a.s. - k obnově přípojky vysokého napětí na
Skrytín v trase původních podpěrných bodů a betonových základů dle předložených situací.
Žádost pro ČEZ Distribuce, a.s. na uzavření Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy
o zřízení věcného břemene a smlouvy o právu stavby budoucí pro trasu stavby na p.pč. 717,
705/1,723,335/3,738, 737/1, 735/1 v k.ú. Dobkovice za úplatu 9.500,-Kč, bez připomínek
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje pro ČEZ Distribuce, a.s., navrženou realizaci stavby obnovy
přípojky vysokého napětí na Skrytín v trase původních podpěrných bodů a betonových
základů a zároveň schvaluje uzavření "Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení
věcného břemene a smlouvy o právu stavby budoucí - pro trasu stavby na p.pč. 717, 705/1,
723,335/3, 738, 737/1, 735/1 v k.ú. Dobkovice" za úplatu 9.500,-Kč vč. DPH.
Výsledek hlasování: Pro. 5 hlasů Proti: Ohlasů Zdržel se: Ohlasů
Usnesení Č. 15 bylo schváleno.

Žádost p. Martina Hausenblase, Brožíkova 164/6, Ústí nad Labem - na uložení vod.
potrubí do pozemku p.č. 708 v k.ú. Dobkovice (na Skrytíně)
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje žádost p. Martina Hausenblase, Brožíkova 164/6, Ústí nad Labem,
na uložení vod. potrubí do pozemku p.č. 708 v k.ú. Dobkovice.
Výsledek hlasování: Pro. 5 hlasů Proti: Ohlasů Zdržel se: Ohlasů
Usnesení Č. 16 bylo schváleno.

Žádost p. Pavla Jurči, Dobkovice 94 (zaměstnanec obce na dobu neurčitou), o půjčku ve
výši 20.000,-Kč na úhradu nedoplatku za elektrickou energii v bytě v. č.p. 94 a na doplatek
nájemného za byt dcery A. Pešťákové - obec nemá sociální fond (FKSP), možné řešit srážkou
ze mzdy p Jurči.
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje zaměstnaneckou půjčku panu Pavlu Jurčovi ve výši 20 000,- Kč.
Výsledek hlasování: Pro. 5 hlasů Proti: Ohlasů Zdržel se: Ohlasů
Usnesení Č. 17 bylo schváleno.

Real-Invest CL a.s., Lindnerova 998/6, Praha 8 - žádost o stanovisko obce jako dotčeného
vlastníka nemovitostí k stavebnímu napojení na řad pitné vody a ke stavbě kanalizace a
čistírny odpadních vod pro přístavbu k panelovým domům, v případě realizace bude nutné
ještě dořešit prodej potřebných částí pozemků, nebo zřízení věcných břemen.
Návrh usnesení:
za Dobkovice rozhodlo vydat souhlas firmě Real-Invest CL a.s., Lindnerova 998/6,
Praha 8 ke stavbě kanalizace, čistírny odpadních vod a vodovodní přípojky k objektu
plánované dostavby proluky mezi panelovými domy na st.p.č. 223 v k.ú. Dobkovice dle
předložené projektové dokumentace vypracované Ing. Štroblem.
Výsledek hlasování: Pro 4 hlasy proti: Ohlasů Zdržel se: 1 hlas (p. Faltus)
Usnesení nebylo schváleno

Informativní nabídka p. Tomáše Hory, THC Karlovy Vary - na tisk šikmých leteckých
snímků z centrální části obce za cenu 250,- Kč + DPH (zalaminovaný snímek A3)
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Schválení rozpočtového opatření Č. 2/2012 - viz. příloha Č. 4
- na hřiště v Prosetíně (realizace po již schváleném rozpočtu)
- na VPP, dotace od Tivit s.r.o. a z ÚP ČR, které byly získany během roku
- na víceúčelovou plochu za hřištěm SK - navýšení nákladů
Návrh na schválení - bez připomínek
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje rozpočtové opatření obce č.2/20 12 v předloženém znění.
Výsledek hlasování: Pro: 5 hlasů Proti: O hlasů Zdržel se: O hlasů
Usnesení Č. 18 bylo schváleno.

8) Závěr
Předsedající poděkoval všem přítomným za účast na tomto zasedání a ukončil zasedání
v 20:45hod.

Přílohy zápisu:
1) Prezenční listina,
2) Zveřejněná informace o konání zasedání
3) Zveřejněný záměr o prodeji a pronájmu pozemků
4) Rozpočtové opatření č.212012

Zápis byl vyhotoven v Dobkovicích 27.9.2012

p. Bruk 2Lf2-f tJ
p. Ing. Bělohorský - k bodu různé - .q:ť,~+
- prodej suterénních bytů v panel. dome~ /.

Ověřovatelé:

p. Pavel Tomášek - od bodu různé - řešení RD č.p. 31

Starosta obce: p. Petr Šulc
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